

# **Service Application** TRN No. Date: \_\_\_\_/ \_\_\_/ \_\_\_\_\_/ In addition to our undertaking to comply with all the terms and conditions of the Murabaha / Deferred Sale Agreement / ljara Muntahiay Bil Tamleek/Salam Contract No. \_\_\_\_\_\_\_ concluded between us and the Bank on \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_ regarding \_\_\_\_\_ whose details are \_\_\_\_\_you are kindly requested to approve our following request: set out at, Al Islami Salam Finance • Allow delivery of the total outstanding Quantity of the Commodity at once, which under the Salam Contract is to be delivered on dates mentioned in Schedule (1) (Delivery Schedule of the Salam Contract). • Considering the early delivery of the Commodity as mentioned above, allow, at your sole discretion, delivery of a lesser quantity of the Commodity on the early delivery date. Murabaha / Deferred Sale Agreement / Ijara Muntahiay Bil Tamleek Release Car Pledge. Transport the car to Emirate of \_\_\_\_\_ Register the car in the name of \_\_\_\_ • Full early payment of murabaha / deferred sale agreement /ljara Muntahiay Bil Tamleek in cash/with our authorization to the bank to deduct the murabaha / deferred sales agreement balance from out account below or from any of our current/saving acconts in case the balance is insufficient. • Temporary release of car pledge / issue travel certificate to \_\_\_\_\_\_ (destination) for a period of \_\_\_\_\_ under the following guarantee \_\_\_\_ Change the current number plate/color/symbol of car \_\_\_\_\_\_\_\_to the New number plate/color/symbol of car \_\_\_\_\_\_ • Postpone installments for the following reason \_\_\_\_\_\_ according to the following table:

Number of Installments to be Postponed	Amount of Installment	Installments No.	Due Date of Payment	New Date

•	Vehicle trade in and	settlement from the dealer .	 	

# General

• Issue liability letter to

- Other \_\_\_\_\_\_
- - □ Diwan \_\_\_\_\_ □ Other \_\_\_\_

□ Customer \_\_\_\_\_

□ Bank \_\_\_\_\_

In the event the Bank is unable to contact the Customer as part of any early FINANCING settlement process, such early financing settlement request of the Customer will not be processed. "I/We hereby irrevocably and unconditionally acknowledge and agree that Dubai Islamic Bank, has the right at its sole discretion to reject any manger cheque(s) ("MC") received from other bank(s), which is/are not related to the customer's liability letter addressed to such other bank(s), for the purpose of settling the outstanding amount and/or liabilities in accordance with the terms of the relevant financing contracts between Dubai Islamic Bank and me/us".

This requested Liability letter will only be issued on the understanding that the settlement towards the liabilities of the customer will strictly be in line with the UAE Central Bank regulations No. 29/2011 and its subsequent amendments thereafter, wherein no incremental tenor and/or no incremental finance will be granted to the subject customer if the payment terms of the new financing facility are not in line with the above mentioned regulations.

Dubai Islamic Bank reserves the right to reject the Service Application for Issuance of Liability Letter, if it is not accompanied with the approval letter and the financing facility term sheet, issued by the concerned Bank and/or financial institution. Neither Dubai Islamic bank nor any of its affiliates, officers, employees or shareholders shall be liable of any direct, indirect, incidental, consequential or damages arising out of such decision.

I/We undertake to bear full responsibility resulting from the cancellation of the transaction. In addition, I/We authorise the Bank to deduct any charges or expenses incurred by the Bank for carrying out any of the above actions from our account mentioned below:

ID :	No. :	Telephone No. :	
Account No.			
Signature :			

# **Warnings and Consequences**

By availing this product, you might be exposed to the following risks:

- A vehicle is a depreciating asset which means that there will be a variance between the market value of the vehicle and the finance outstanding amount with the Bank
- Bank may repossess the vehicle in case of default which means that there will be a court case against you and the bank will repossess your vehicle through authorities.
- The Bank and or its authorized collections agents might visit your office premises for follow up against the overdue
  and outstanding instalments amount towards the Bank in the event of default in the payment of monthly instalments
  of credit facilities availed.
- If you default, Bank will report any default or payment delays to Al Etihad Credit Bureau which may affect your credit rating and may limit your ability to access financing in the future.
- In case of early settlement of this auto finance, The Bank will be entitled to charge the actual cost incurred by it which will be decided at the time of early settlement.
- In case of late payments or non-payment of this auto finance, you may be exposed to the following consequences and others:
  - Late payment donation, where the Bank will ask you for donation of a specified amount you have undertaken pursuant to the facility documents as mentioned under fees and charges section.
  - A negative Credit Information Agency rating and the possible limitations on the ability to obtain financing in the future
  - Collection measures Involving collateral, collection Fees and claim on guarantees.
  - Legal actions through the courts
- In case of Auto Finance against fixed deposit as security, the Bank may liquidate your fixed deposit in case of payment default.
- DIB may use your Personal data to send you promotions.
- You shall pay the installments specified into respective Auto finance agreement when due as set out and if you fail to pay two installments for any reason after being notified in writing to pay within (14) days, all the remaining installments shall fall due and payable in one single payment, and you shall pay them accordingly.

### Terms and Conditions:

- This Key Facts Statement is not an offer of credit. The Bank is not obliged to provide you with the auto finance described in this Key Facts Statement. You will need to apply for the finance and meet the Bank's credit eligibility criteria before we can determine whether you are eligible for this finance.
- The profit rates, fees and charges are those that apply as at the date of production of this Key Facts Statement.
- The amount required to be paid does not include fees, which are dependent on events that may not occur (for example, late payment donation if you do not pay on time).
- The amount shown in this Key Facts Statement will change if profit rates, fees and charges change and if a different finance type, finance term or finance amount is used.
- Please refer to the Warning Section for Consequences in the event of a Consumer's failure to meet The Bank's terms and conditions for more details visit. dib.ae/warn
- The Customer alone shall be responsible for the correctness of the information and data that are provided to make this Key Fact Statement.
- The Bank may refuse to execute any requests, instructions or services requested by the Customer if the Customer fails to comply with the necessary procedures; or if the information or data are incorrect or are in violation of the law applicable in the United Arab Emirates.
- The bank shall reserve the right to change and modify these terms and conditions or the services and products offers
  as required by the applicable law or bank policy. Such changes shall be notified to the Customer within a period of 60
  days.
- Dubai Islamic Bank (DIB) has a strict policy of keeping Customer information secret and secure.
- If the finance is approved, Dubai Islamic Bank (DIB) will provide you with a copy of the contract to read and with appropriate time to review before signing it.
- Full version of these terms and conditions is available on the website at the following www.dib.ae/tc
- Governing Law and Jurisdiction of court: The finance facility agreement and other terms and conditions shall be governed by the UAE federal laws as applied by the competent courts of the UAE to the extent these laws do not conflict with the principles of Sharia as interpreted by the Internal Sharia Supervision Committee of the Bank.
- This is a Sharia compliant product, please visit DIB website www.dib.ae for details.

# How to make a Complaint:

- Any branch
- If assigned to your bank account, your dedicated relationship manager.
- Phone Banking (+971 4 609 2222)
- Internet and Mobile Banking
- E-mail: Contactus@dib.ae
- Our Website Complaint Form
- By post: Complaints Management Unit, Dubai Islamic Bank, PO Box 1080, Dubai, UAE

We will acknowledge your complaint within 2 business days and strive to respond to your complaint within an estimated average of 5 business day

## Find ways to reach DIB:

Call 04-6092222 complaint to us?

For Schedule of Charges	For Key Fact Statement	
dib.ae/soc	dib.ae/kfs	

# 

# مجموع عدد الأقساط المؤجلة \_\_\_\_\_ عدد الأقساط المتبقية \_\_\_\_ مستوى السداد \_\_ منتظم عدد الأقساط المؤجلة \_\_\_\_ الأرباح / الأجرة المتبقية \_\_\_ \_\_ \_\_ اغير منتظم الأرباح/الأجرة الإجمالية المراد تسليمها \_\_\_ كغم (بالنسبة لمنتج السلم للتمويل الشخصي فقط) توصية رئيس القسـم \_\_\_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_\_ \_\_ قرار الإدارة \_\_\_ \_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_\_ \_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_ / \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ / \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ / \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_ / \_ \_ / \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ / \_ \_\_ \_\_ \_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التوقيع \_\_\_ التوقيع \_\_\_ التوقيع \_\_\_ التاريخ \_\_ / \_ / \_ / \_ \_ \_\_ \_\_ التوقيع \_\_\_ التوقيع \_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_ التوقيع \_

\_\_\_\_\_\_ التوقيع \_\_\_\_\_

التاريـخ \_\_\_\_/\_\_\_

للإستخدام الرسمى

# الشروط والأحكام

- بيان الحقائق الأساسية هـذا ليـس عرضاً للائتمـان. والبنـك غيـر ملـزم بتزويـدك بتمويـل السـيارة الموضح فـي هـذا البيـان.
   عليـك تقديـم طلـب للحصـول علـى التمويـل وتلبيـة معاييـر الأهـليـة الائتمانيـة الخاصـة بالبنـك قبـل أن يتمكـن البنـك مـن تحديـد مـا إذا كنـت مؤهـلاً للحصـول علـى هـذا التمويـل.
  - معدلات الربح والرسوم والمصاريف هـي تلك المطبقة في تاريخ إصدار بيان الحقائق الأساسية هـذا
- المبلغ المطلوب دفعه لا يشمل الرسوم التي يعتمد سدادها على وقائع قد لا تحدث (على سبيل المثال، التبرع بمبلغ فى حال السداد المتأخر أو إذا لم تقم بالسداد فى الوقت المحدد).
- سيتغير مبلغ السداد الموضح في بيان الحقائق الأساسية هذا إذا تغيرت معدلات الربح والرسوم والمصاريف وإذا تم استخدام نـوع تمويـل أو مـدة تمويـل أو مبلـغ تمويـل مختلـف.
- يرجى الرجوع إلى قسم "التحذيرات والتبعات" لمعرفة العواقب في حالة فشل المتعامل في الالتزام بشروط وأحكام البنك. للمزيد من التفاصيل، يرجى زيارة dib.ae/warn
  - يتحمل المتعامل وحده مسؤولية صحة المعلومات والبيانات المقدمة فى بيان الحقائق الأساسية هذا.
- يجوز للبنك رفض تنفيذ أية طلبات أو تعليمات أو خدمات يطلبها المتعامـل في حال عـدم التزامـه بالإجراءات اللازمـة، أو إذا كانـت المعلومـات أو البيانـات غيـر صحيحـة أو تخالـف القانـون المعمـول بـه فـى دولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة.
- يحتفظ البنك بالحق في تغيير وتعديل هذه الشروط والأحكام أو عروض الخدمات والمنتجات بما يتماشى مع القانون
   أو سياسة البنك. يتم إخطار المتعامل بأي من هذه التغييرات في غضون 60 يومًا.
  - يتبع بنك دبى الإسلامى سياسة صارمة تتعلق بالحفاظ على سرية معلومات المتعامل.
  - تتوفر النسخة الكاملة من هذه الشروط والأحكام على الموقع الإلكتروني التالي www.dib.ae/TC
- القانون الواجب التطبيق واختصاص المحكمة: تخضع اتفاقية التسهيلات التمويلية وغيرها من الشروط والأحكام للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة على النحو المطبق من قبل المحاكم المختصة في دولة الإمارات العربية المتحدة بما لا تتعارض هذه القوانين مع أحكام الشريعة الإسلامية وفقًا لتفسير لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للبنك لها.
  - هذا منتج متوافق مع الشريعة الإسلامية، يرجى زيارة موقع بنك دبى الإسلامي www.dib.ae للتفاصيل.

# كيف تقدم شكوى لنا:

- عن طریق أی فرع.
- إذا كانت تتعلق بحسابك المصرفي، يتم التواصل مع مدير العلاقة المخصص لك.
  - من خلال رقم هاتف الخدمات المصرفية (2222 609 4 971+)
  - عن طريق الخدمات المصرفية عبر الإنترنت وعبر الهاتف المحمول.
    - عن طريق عنوان البريد الإلكترونى التالى: Contactus@dib.ae
    - عن طريق ملء نموذج الشكوى من خلال موقعنا على الإنترنت.
- عن طريق البريد على العنوان التالي: وحدة إدارة الشكاوى، بنك دبي الإسلامي، ص.ب: 1080، دبي، الإمارات العربية المتحدة

سنؤكد استلام شكواك في غضون يومي عمل وسنسعى جاهدين للرد عليها في غضون 5 أيام عمل في المتوسط.

# ابحث عن طرق للتواصل مع بنك دبى الإسلامى:

• اتصل على 6092222

لبيان الحقائق الأساسية	للائحة رسوم الخدمات المصرفية	
dib.ae/kfs	dib.ae/soc	

فـي حـال لـم يتمكـن البنـك مـن التواصـل مـع المتعامـل كجـزء مـن أي إجـراءات تتعلـق بالتسـوية المبكـرة للتمويـل، فحينتُـذ لـن يتـم تنفيـذ طلـب المتعامـل.

"وعليه أقر وأوافق بلا قيد أو شرط أن لبنك دبي الإسلامي الحق في تقدير رفض أي مـن شيكات المدير ("MC") الصادرة مـن أي مـن البنـوك الأخـرى والتـي لا علاقة لهـا برسـالة المديونيـة الموجهـة لتلـك البنـوك، لغـرض تسـوية المبالـغ المسـتحقة مـع بنـك دبـى الإسـلامـى و/أو المديونيـات المطلوبـة, وفقـاً لشـروط عقـود التمويـل ذات الصلـة بيـن بنـك دبـى الإسـلامـى وبينـى/بيننـا ".

لقـد تـم إصـدار هـذه الشـهادة مـع العلـم بـأن تسـديد التزامـات المتعامـل سـتتم بتوافـق تـام بأحـكام نظـام مصـرف الامـارات العربيـة المتحـدة المركـزي رقـم 29/2011 وكافـة التعديلات اللاحقـة عليـه مـن وقـت لآخـر ، حيـث لـن يتـم تمديـد فتـرة التمويـل و/أو منـح أي تمويـل إضافـي تجـاه المتعامـل، وذلـك فـي حـال كانـت شـروط تسـديد التمويـل الجديـد لا تتوافـق مـع النظـام المذكـور أعـلاه.

يحتفظ بنك دبي الاسلامي بحق رفض طلب خدمة لإصدار شهادة التزامات، أذا لـم تكـن مرفقة بكتاب موافقة وتفاصيل منح الائتمان/التمويل الصادرة عن البنك و/أو المؤسسة المالية المعنية. كما ولا يتحمـل بنك دبي الاسلامي، أو أي مـن الشـركات التابعـة لـه، أو المسـؤولين أو العامليـن أو المسـاهـمين فيـه المسـؤولية حيـال أي نتيجـة أو أي ضـرر مباشـر أو غيـر مباشـر قـد ينجـم عـن قـرار كهـذا.

أتعهد/نتعهـد بتحمـل كامـل المسـؤولية التـي تنتج عـن إلغـاء المعاملـة. كمـا أفوض/نفـوض بنـك دبـي الإسـلامي بخصـم أيـة رسـوم أو مصروفـات تكبدهـا مقابـل قيامـه بـأي مـن الإجـراءات المشـار إليهـا أعـلاه, وذلـك مـن حسـابنا أدنـاه.

مقـدم الطلـب :		
مسـتند إثبـات الشـخصية	رقمـــه	ِ رقم الهاتف
رقم الحساب :		
: مرقعة ا		

### التحذيرات والتبعات:

عند حصولك على هذا المنتج، قد تتعرض للمخاطر التالية:

- تُعـد السـيارة مـن الأصـول الخاضعـة للإهـلاك (انخفـاض القيمـة) وهـذا يعنـي بأنـه سـوف يكـون هنالـك فـرق بيـن القيمـة
   السـوقية للسـيارة ومبلـغ التمويـل القائـم مـع البنـك.
- في حالة التخلف عن السداد يحق للبنك استعادة ملكية السيارة وهذا يعني بأن البنك سيقوم برفع دعوى قضائية ضدك واستعادة ملكية السيارة من خلال السلطات المعنية.
- قد يقوم البنـك ووكلاء التحصيـل المعتمـدون للبنـك بزيـارة مقـر مكتبـك لمتابعـة مبلـغ الأقسـاط المتأخـرة والمسـتحقة
   تجـاه البنـك فـي حالـة التخلـف عـن سـداد الأقسـاط الشـهرية للتسـهيلات الائتمانيـة الممنوحـة لـك.
- إذا تخلفت عن السداد، فسيقوم البنك بالإبلاغ عن أي تأخر أو تأخير في السداد إلى مكتب الاتحاد للمعلومات الائتمانية
   مما قد يؤثر على تصنيفك الائتماني، وقد يحد من قدرتك في الحصول على التمويل في المستقبل.
- في حالة السداد المبكر لهذا التمويل، يحق للبنك أن يطالب بالتكلفة الفعلية التي تكبدها والتي سيتم تحديدها في وقت السداد المبكر.
  - · قد تتعرض، في حالة التأخر في أو التخلف عن سداد هذا التمويل، للعواقب التالية (فضلاً عن غيرها من العواقب):
- التبرع المطبق في حال السداد المتأخر، حيث سيطلب منك البنك سداد (مبلغ التبرع المطبق في حال السداد المتأخر)
   وفقًا لتعهدك بذلك كما هـو مذكـور فـى قسـم الرسـوم والتكاليف،
- ستحصل على تصنيف ائتماني سلبي لدى "وكالة المعلومات الائتمانية" وقد يتم وضع بعض القيود المحتملة فيما يتعلق بفرصة الحصول على تمويل فى المستقبل؛
  - إجراءات التحصيل سوف تشمل الضمانات الإضافية ورسوم التحصيل والمطالبة بالضمانات.
    - رفع دعوى قانونية للتقاضي من خلال المحاكم
- في حال حصولك على تمويل السيارة مقابل وديعة ثابتة كضمان يجوز للبنك كسر/ تسييل وديعتك الثابتة في حالة التخلف عن السداد.
  - قد يستخدم بنك دبى الإسلامى بياناتك الشخصية لإرسال العروض الترويجية إليك
- يجب عليك سداد كافة الأقساط المحددة في اتفاقية تمويل السيارات ذات الصلة عند استحقاقها كما هـو منصوص عليه، في حال أخفقت في سداد قسطين لأي سبب مـن الأسباب بعـد إخطارك كتابيًا بالدفع في غضون (14) يومًا، فإن جميع الأقساط المتبقية تصبح مستحقة وواجبة السـداد كدفعـة إجماليـة واحـدة.

		، خــدمــة	طلب	
		_		
		TRN No.		
///	: التاريخ			الفرع :
مليك / عقد السلم	, الإجارة المنتهيـة بالت	عقـد البيـع المؤجـل /	اقيـة بيـع المرابحـة /	بعـد تعهدنـا بالالتـزام بكافـة شـروط اتف
///	ا وبین البنك بتاریخ	المبرم بيننـ		
		بياناته اتفصيلاً في ع	ล้วปล II	والخـاص ب
·				
			تمثل في الاني	نرجوا التكرم بالموافقة على طلبنا المن السلم للتمويل الشخصى
سلينيا عقد بلعميا	تەرىفتىض تىبىلىمىا	يلح ، دفع قراد دق، والنا	متنقبة مي السلمة ع	• السماح بتسليم إجمالى الكمية الد
		في عقد السَـلم).	ر (1) (جـدول التسـليم،	في المواعيد الـمذكورة في الجـدول
ب تقديركـم الـمطلق،	ﻼﻩ (الموافقـة) وبحســــــــــــــــــــــــــــــــــــ			<ul> <li>مع الأخد بعين الاعتبار التسليم المب</li> <li>على تسليم كمية أقل من السلع</li> </ul>
			-	المرابحة / عقد البيع المؤجل / الإجار ا
				• فك رهن المركبة.
				• تسفير المركبة إلى إمارة
				• تسجيل المركبـة بإسـم
لمرابحــة / عقــد البيـــع	لبنــك بخصــم رصيــد اا	نقــدأ / مــع تفويضــا لــ	<u> </u>	• تسديد مبكر للمرابحة / عقد البيد
/ إدخار (توفيـر) ) عنــد	الدائنـة الأخـرى ( جـاري	مـن أي مـن حسـاباتنا	مـن حسـابنا أدنــاه أو	المؤجل / الإجارة المنتهيـة بالتمليـك
				عـدم كفايـة الرصيـد.
	(الوجهـة) ولمـدة		ھادة سـفر إلـى	• فك رهـن مؤقت للمركبـة / إصدار شـ
				بضمان
رقم المركبة: من رقم / لون / رمزالى رقم / لون / رمز			• تغيير رقم المركبة: من رقم / لون	
			ول التالي:	• تأجيل دفع الأقساط لتكون وفقاً للجدر
التاريخ المؤجل إليه	تاريخ الاستحقاق	قيمة القسط	رقم القسط	عدد الأقساط المراد تأجيلها
				• نظام مقايضة الـمركبة من الـمورد _
				مله
				• أفرى
	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ		ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	• الغاء المعاملـة بسـبب : • اصدار رسالة مديونية
	_	سامر		• اصدار رسانه محتونته الم